



SC600mini

瓦楞数码印刷机

SINGLE PASS CARTON PRINTER



服务热线: 400-869-3566



1. 全钢一体化结构，结构合理，不易变形。
All-steel integrated structure, reasonable structure, not easy to deform



2. 喷头独有的供墨方案，双负压系统，采用供墨加循环的方式，让打印更加稳定。
The unique ink supply scheme of the print head, double negative pressure system, adopts the method of ink supply and circulation to make printing more stable



3. 设备采用PLC控制，可按客户定制需求和其他设备配备使用，方便快捷，兼容性强。
The equipment is controlled by PLC, which can be used according to customer's customized requirements and other equipment, which is convenient and fast, and has strong compatibility.



4. 皮带采用自主专利全自动纠偏系统，合理的吸风孔设计，在材料的运送过程牢牢吸附住材料，让打印的品质更高。
The belt adopts the self-patented automatic deviation correction system, and the reasonable suction hole design can firmly adsorb the material during the material transportation process, so that the printing quality is higher.



5. 送纸器加收纸器的组合，省去人工繁琐的操作，高效的完成打印任务。
The combination of the feeder and the take-up unit saves manual and tedious operations and completes the printing task efficiently

Model type/设备型号	SC600Mini
Printing size/最大输出尺寸	双头-600mm
Print head type/喷头类型	Fi1000/工业喷头
Print color/打印色彩	C / M / Y / K
Media thickness/最大介质厚度	0-80mm
Sustain Weight/承受重量	无损精度， 20KG
Printing resolution/打印精度	1200x1200 1200x600 1200x300
Lifting function/升降功能	自动测高，自动检测材料
File format/图像格式	TIFF(RGB&CMYK),BMP,PDF,EPS,JPEG
Ink system/墨水系统	3500ml*4colors/3500ml*4色
No.of print heads/喷头数量	2个
Printing speed/打印速度	草稿模式：高达40m/min
	标准模式：高达20m/min
	高精模式：高达15m/min
	超高精度：高达10m/min
Power consumption/电力要求	50HZ/60HZ,110/220VAC(±10%),4.5KW
Interface/接口	千兆网口传输接口
Operation system/作业系统	Win7/Win8/Win10,x64
Operation condition/工作环境	温度15℃-35℃，相对湿度20%-80%
Dimensions/外观尺寸	2670/2230/1500mm
Packing Dimensions/包装尺寸	2900/2300/1800mm